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Politiezone Kouter 
 

 
 

Betreft: schriftelijke vraag: veiligheid - fiets- en bromfietsverlichting  
 
 

 
Geachte, 

 
 

Het gebruik van fietsverlichting is per evidentie levensnoodzakelijk en preventie en 
controle erop zijn dan ook heel belangrijk.  
 

 
Graag dan ook volgende gegevens voor wat betreft de jaren 2015, 2016, 2017 en 

2018:  
 
• Het aantal gerichte controles op het gebruik van het fietslicht.  

 
•  Het aantal vastgestelde overtredingen.  

 
Tevens ook de geplande controles voor het lopende jaar.  

 

• Kan er in het algemeen ook aangegeven worden welke de preventieve 
maatregelen zijn?  

 
• Is er ook aandacht voor de nazorg, bijvoorbeeld door gerichtere nacontroles op 

overtreders?  

 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 

 


